

Dear Clemens

I greet you in the name of our Lord Jesus Christ.

Greetings from the Community in Bujuuko.

We thank God that this year's Christmas will be celebrated without limitations of lockdown.

We were concerned by the Ebola Pandemic which forced early closure of school term on 25 November 2022. The Government indicated that school term in the new year will resume in February 2023. Nonetheless we are glad the Country was declared Ebola free after 17 December 2022.

Christmas season is always a period of family reunions irrespective of faith. It is a reflection of ecumenism within society.

We wish you a merry Christmas and Happy New Year to you, your family and all parishoners of Attersee.

Clemens

Kind regards

Kyaligonza MOSES

Lieber Clemens

Ich grüße Sie im Namen unseres Herrn Jesus Christus.

Grüße von der Gemeinschaft in Bujuko.

Wir danken Gott, dass das diesjährige Weihnachten ohne Einschränkungen des Lockdowns gefeiert wird.

Wir waren besorgt über die Ebola-Pandemie, die eine vorzeitige Schließung des Schuljahres am 25. November 2022 erzwang. Die Regierung gab an, dass das Schuljahr im neuen Jahr im Februar 2023 wieder aufgenommen wird. Dennoch sind wir froh, dass das Land nach dem 17. Dezember 2022 für Ebola-frei erklärt wurde.

Die Weihnachtszeit ist unabhängig vom Glauben immer eine Zeit der Familientreffen. Es ist ein Spiegelbild der Ökumene innerhalb der Gesellschaft.

Ihnen, Ihrer Familie und allen Gemeindemitgliedern am Attersee wünschen wir ein frohes Weihnachtsfest und einen guten Rutsch ins neue Jahr.

Clemens

Mit freundlichen Grüßen

Kyaligonza MOSE